
法定代理人(或監護人)同意書 

Agreement from Legal Presentative (Guardian) 

本人已充分瞭解防疫補償金之相關內容，茲同意 

 (姓名)              

(民國      年      月      日出生， 

身分證字號：                  ) 

之相關資料供衛生福利部嚴重特殊傳染性肺炎隔離檢疫期間防疫補償線上

申辦相關作業程序使用。 

I, (Name)                    (Date of Birth:    Year    Month   Day, Alien Resident 

Certificate/ Passport Number:            )    

, have fully understand the associating regulations of quarantine compensation, and thereby 

agree to provide the following information for online application of quarantine compensation 

for Severe Pneumonia with Novel Pathogens (COVID-19) of the Ministry of Health and Welfare. 

 

法定代理人(或

監護人) 

Legal 

representative 

(Guardian) 

法定代理人(親

筆簽名或蓋章) 

Signature 

身分證統一編

號 

ID Card Number

聯絡地址 

Contact 

Address 

電話 

Phone Number 

□父：  

Father 

 

 

    

□母：  

Mother 

 

 

 

    

□監護人     



Legal Guardian 

 

 

 

中 華 民 國                 年              月                日  

ROC Calender                   Year               Month                 Day 

 

註：  

(1)父母為其未成年子女之法定代理人，同意書應由父母雙方共同簽署並負擔義務。  

(2)父母離婚或單一監護者，應檢具已辦妥登記之戶籍謄本，始得單獨代理。  

(3)未成年人無父母、或父母均不能行使、負擔對於未成年子女之權利義務時，由取得監護權之監護

人同意之，並檢附證明文件。 

 

Note: 

(1)Both parents are legal representatives of underage kin, Agreement from Legal Presentative 

should be signed and authorized by both parents and bear shared responsibility. 

(2)In the case of divorced parents or single guardian, one can be represented by a single 

representative with disclosure of Household Registration Transcript. 

(3)In the case of orphan or that both parents could not exercise the rights and obligations 

of minors, one can be represented by legal guardian with disclosure of guardianship 

certification.  


